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شهرس��تان کوهرنگ برف گیرتری��ن منطقه بام 
ایران اس��ت که با بارش اولین برف زمستانی ارتباط 
بخشی از مناطق آن با مرکز شهرستان قطع می شود 
و »موگویی« یکی از دهستان های کوهرنگ است که 
به طور معمول با اولین بارش برف حدود 6 ماه از  سال 

در دژی از برف محاصره می  شوند.
به گزارش ایس��نا، هر س��اله بیش از 4هزار تن در 
روس��تاهای صالح کوتاه، خویه، سرآقاس��ید، چین، 
دره توت، زرک، لاوه، ای ناز، سوه و بی آبه در دهستان 
»موگویی« زندگی س��ختی را در محاص��ره دژ برفی 

می گذرانند. 
مرتضی زمان پور، فرماندار شهرس��تان کوهرنگ 
در این زمینه گفت:   دهس��تان موگویی ش��امل 15 
روستا با جمعیت 4هزار خانوار است که راه ارتباطی 
این دهس��تان هر س��اله با بارش اولین برف از مرکز 

شهرستان قطع می شود. 
وی اظهارکرد: هرس��اله قبل از بروز فصل س��رما 
تمامی امکانات رفاهی و خدماتی، سوخت نفت سفید 
و م��واد تغذیه ای م��ردم دهس��تان موگویی تأمین 
می  شود به طوری که امس��ال نیز 7هزار کیسه آرد و 

270 هزار لیتر نفت بین خانوارها توزیع شد. 
به گفته وی، دارو نیز به ان��دازه کافی در خانه های 
بهداشت این منطقه ذخیره سازی شده و پزشک نیز 
در اورژانس روستای خویه مستقر است که بیماران 
در صورت نیاز می توانند به این مرکز مراجعه کنند، 
همچنین امس��ال یک دس��تگاه آمبولان��س نیز به 

سیستم بهداشتی این دهستان اضافه شده است. 
زمان پ��ور با بیان این ک��ه امس��ال جاده های بین 
روستایی این دهستان مسدود نمی شود، تصریح کرد: 
امسال با تلاش اداره کل راه و شهرسازی و استانداری 
راه ارتباطی از مسیر روس��تای دره رزگه )درزگه( به 
منظور برقراری راه زمینی به شهرستان فریدون شهر 
از توابع استان اصفهان و از طریق بزنویی به علی گودرز 

لرستان همواره باز خواهد ماند. 
قاسم قاسمی، مدیرکل راه و شهرسازی چهارمحال 

و بختیاری نیز عنوان کرد: بارش سنگین برف از چند 
روز قبل محور چلگرد- سرآقاسید را مسدود کرد که 
با تلاش ش��بانه روزی راهداران اداره راه و شهرسازی 

شهرستان کوهرنگ درحال بازگشایی است. 
وی اظهارکرد: هم اکنون ارتفاع برف در این منطقه 
بین یک تا 3/5 متر است که می  طلبد هم استانی ها تا 
بازگشایی کامل این محور از هرگونه تردد در مسیر 

خودداری کنند. 
به گفته وی، مسیر دهستان موگویی 120 کیلومتر 
اس��ت که تاکنون بهسازی و س��اخت 70 کیلومتر 
از ابتدای حوزه چلگرد در مس��یر ارتباطی با استان 

لرستان انجام شده است. 
قاس��می با بیان این که در این طرح، بهس��ازی و 
ساخت مس��یر ارتباطی بین 15روس��تا در منطقه 
موگویی لحاظ شده اس��ت، افزود:   تاکنون برای این 

پروژه 7  میلیارد تومان هزینه شده است. 
وی خاطرنشان کرد: امسال از محل ستاد حوادث 
استان 17 دستگاه کامیون ولوو برای بازسازی جاده 

دهستان موگویی تحویل این اداره شده است. 
مهرداد قطره، مدیرکل هواشناس��ی چهارمحال 
و بختیاری نیز با بیان این که شهرس��تان کوهرنگ 
بیش��ترین بارش را در استان چهارمحال و بختیاری 
دارد و بیشتر بارش ها نیز به صورت برف است، افزود: 
میانگین بارش خالص در این منطقه 919 میلی متر 
در  سال است و پارسال در شهرستان کوهرنگ 1085 
میلی متر بارش داشتیم که نسبت به میانگین خود در 

 سال قبل 21درصد کاهش داشت. 
وی خاطرنش��ان ک��رد: از ابتدای مهرماه امس��ال 
تاکنون 320/5میلی متر در شهرستان کوهرنگ 320 
بارش داشتیم که نسبت به مدت مشابه سال قبل خود 

251 درصد افزایش دارد. 
قاسم سلیمانی، اس��تاندار چهارمحال و بختیاری 
هم با اش��اره به مشکلات دهستان موگویی در فصل 
زمس��تان گفت: در 11ماه گذش��ته ب��رای کاهش 
محرومیت و جلوگیری از بسته شدن راه های ارتباطی 

این دهستان در فصل زمستان تلاش های بسیاری از 
سوی مدیریت ارشد استان صورت گرفته است. 

وی اظهارکرد: نخستین طرح در این راستا خرید 
ماشین آلات سنگین مانند لودر و کامیون و استقرار 
آنها در این منطقه است.  وی افزود: زیرسازی قوی 50 
کیلومتر راه روستایی، تعریض و شن ریزی این مسیر، 
طرح دوم در راستای جلوگیری از بسته شدن راه های 
ارتباطی دهستان موگویی در فصل زمستان محسوب 

می شود. 
استاندار چهارمحال و بختیاری از برنامه ریزی برای 
حذف گردنه عسل کشان خبرداد و گفت: برنامه ریزی 
و اقدام کارشناسی برای حذف گردنه عسل کشان و 
انتقال جاده ارتباطی به منطقه برآفتاب طرح سوم در 

این زمینه به شمار می رود. 
اس��تاندار چهارمحال و بختیاری گف��ت: احداث 
راهدارخانه در این منطقه هم به عنوان یکی دیگر از 
اقدامات مربوط به راه های ارتباطی دهستان موگویی 

درحال انجام است. 
به گفته وی، راه ارتباطی از مس��یر روستای )دره 
رزگه( به منظ��ور برقراری راه زمینی به شهرس��تان 
فریدون شهر از توابع استان اصفهان نیز درحال احداث 

است. 
س��لیمانی دش��تکی همچنی��ن از اختص��اص 
50 میلیارد ریال اعتبار برای آسفالت برخی راه های 
ارتباطی دهستان موگویی خبرداد و اظهارکرد: هزینه 
این مبلغ تا پایان سال مالی امسال )پایان تیر 1394( 

فرصت دارد. 
وی با اش��اره به اقدام��ات فراوان دیگ��ر به منظور 
خدمات رسانی بهتر به مردم دهستان موگویی گفت: 
تلاش های زیادی از سوی مسئولان مربوطه صورت 
گرفته تا بتوان از طریق خصوصی سازی مدارس در 
این دهس��تان، بتوان از نیروهای تحصیلکرده بومی 
برای آم��وزش دانش آم��وزان مقاط��ع راهنمایی و 
بالاتر استفاده کرد. استاندار چهارمحال و بختیاری 
اظهارکرد: پیگیری مس��ئولان ارشد اس��تان برای 

اح��داث مرک��ز بهداش��تی و درمانی در روس��تای 
سرآقاس��ید و ش��بانه روزی کردن مرکز بهداشتی و 
درمانی خویه، مرکز دهستان موگویی درحال انجام 

است. 
وی همچنی��ن از ت��لاش برای رف��ع کمبودهای 
بهداشتی و درمانی در دهس��تان موگویی خبرداد و 
افزود: اکنون 58 قلم دارویی با فرانشیز 5 درصد و حتی 
رایگان در مرکز بهداشتی درمانی سرآقاسید موجود 

است. 
سلیمانی دشتکی با اشاره به خرید چهار دستگاه 
آمبولانس کمک دار برای مناطق سخت گذر و محروم 
چهارمح��ال و بختی��اری از س��وی اداره کل بحران 
استانداری در آینده ای نزدیک خبرداد و گفت: یکی 
از این آمبولانس ها به دهستان موگویی اختصاص و 
مجموع آمبولانس های این دهستان به دو دستگاه 
افزایش می یابد. به گفته وی، به منظور خدمات رسانی 
مطلوب تر و جلوگیری از پیمودن راه زیاد برای انجام 
اقدامات بهداشتی و درمانی، خانه بهداشت روستای 
صالح کوتاه نیز با هدف خدمات رسانی به ساکنان این 
روستا و دیگر روس��تاهای همجوار به زودی احداث 
می ش��ود. اس��تاندار چهارمحال و بختی��اری افزود: 
جایگاه امداد هوایی نیز در حدود 3 روستای دهستان 
موگویی جانمای��ی و زمین مورد نی��از آن به منظور 
احداث این جایگاه به جمعیت هلال احمر چهارمحال 

و بختیاری واگذار می شود. 
سلیمانی خاطرنشان کرد: هزینه لازم برای خرید 
ذخیره گاز 10 تنی و اس��تقرار آن در روستای خویه 
نیز از مح��ل اعتب��ارات اداره کل مدیری��ت بحران 
چهارمحال و بختیاری تأمین و پرداخت می ش��ود.  
وی به پیگیری برای افزایش س��رانه آرد خانوارهای 
دهستان موگویی اش��اره و خاطرنشان کرد: تمامی 
مسئولان دس��تگاه های اجرایی موظفند برای ارایه 
خدمات مناسب تر و بهتر به اهالی ساکن و کوچ رو این 
دهستان، اقدامات لازم را در سریع ترین زمان ممکن و 

قبل از فصل بارش انجام دهند. 
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اقليم

نماینده ولي فقی��ه در هرم��زگان و امام جمعه 
بندرعباس، تعامل و تعادل را دو رکن اساس��ی در 
رابطه بی��ن کارگر و کارفرما دانس��ت و بر ضرورت 
همدلي و رعایت حقوق متقابل از س��وی کارگر و 

کارفرما تاکید کرد.
به گ��زارش روابط عمومي اداره کل تع��اون، کار 
و رفاه اجتماع��ي هرم��زگان، »آی��ت الله غلامعلي 
نعیم آب��ادي« در دی��دار تش��کل هاي کارگري و 
کارفرمایي و تعاونگران با وي که با حضور »اکرمي« 
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعي و معاونان این 
اداره کل صورت گرفت، با بیان اینکه فضاي کار بر 
دو محور اصلي یعني  کارگر و کارفرما است، گفت: 
هم حقوق کارگر و هم کارفرما باید در کار دیده شود 
که در آموزه هاي دیني به آن تاکید شده و قانون نیز 

پشتوانه هر دو است. 
»آیت الله غلامعلي نعیم آبادي« با تاکید بر ضرورت 
همدلي و رعای��ت حقوق متقابل از س��وی کارگر 
و کارفرما  ، اظهار داش��ت: هم حق��وق کارگر و هم 
کارفرما باید در کار دیده شود که در آموزه هاي دیني 

به آن تاکید شده و قانون نیز پشتوانه هر دو است.
وي بیان داشت: فرهنگ کار به شدت آسیب دیده 
و تا زماني که جوانان ما امور کش��اورزی، باغداری، 
دامداری و ده ها شغل میدانی را با نشستن در پشت 
میز بخواهند انجام دهند، نرخ بیکاری بیش از این 
نیز افزایش خواهد یافت و مش��کل اشتغال نیز با 
اضافه شدن صندلي و گس��ترش ادارات حل نمي 

شود.
امام جمعه بندرعباس بیان کرد: برخي کارهاي 
قانوني در جامعه ما عیب و ننگ به حساب مي آید 
در حالي که در بسیاري از کشورها فرهنگ کار زنده 
است و بس��یاري از مایحتاج ما از همین  کشورها 

تهیه مي ش��ود در صورتی که شرایط تولید همان 
کالاهاي وارداتي در کشور خودمان نیز فراهم است.

وي اضافه کرد: کارفرما در کنار کارگر باید کار کند 
و هیچ کس نباید کار کردن را عیب بداند چراکه کار 

کردن توصیه پیامبر)ص( و امامان)ع( است.
آی��ت الله نعیم آبادي اظهار داش��ت: در کش��ور 
فرصت هاي شغلي بسیاري وجود دارد اما مشکل 
اصلی، فرهنگ کار است که باید ش��غل و کار را به 
درستی برای مردم و جوانان معنا کنیم تا بدانند که 

کار تنها به معنای پشت میزنشینی نیست.
نماینده م��ردم هرم��زگان در مجلس خبرگان 
رهبري با بیان اینکه هرمزگان ظرفیت هاي بالایي 
براي تولید و اشتغال و فعالیت و رشد اقتصادي دارد، 
گفت: مس��ئولان باید این ظرفیت ها را شناسایي 
کنند چراکه استفاده بهینه از این منابع، منجر به 

ایجاد اشتغال و کاهش نرخ بیکاري مي شود.
وي ب��ر توجه ب��ه مش��اغل مرتب��ط ب��ا دریا، 

صنایع دستي و کشاورزي تاکید کرد.
آی��ت الله نعیم آب��ادي در ادام��ه نیز ب��ر تقویت 

تعاوني ها تاکید و اضافه کرد: تعاوني ها نباید فقط به 
اسم تعاون اکتفا کنند بلکه با فکر و اندیشه و استفاده 

از تجربه سایر کشورها این حوزه را فعال کنند.
مديركل تعاون و كار هرمزگان در ديدار با 

امام جمعه بندرعباس:  
دستگاه هاي اجرايي از تمام ظرفيت ها 

براي ايجاد اشتغال استفاده كنند
مدیرکل تع��اون، کار و رفاه اجتماعي هرمزگان 
نیز در این دیدار بر استفاده دستگاه هاي اجرایي از 

ظرفیت هاي خود براي ایجاد اش��تغال تاکید کرد 
و گفت: اگر دس��تگاه ها از ت��وان و ظرفیت قانوني 
خود براي ایجاد مش��اغل متعدد اس��تفاده کنند، 
تعداد زیادي از جمعیت بیکار استان وارد بازار کار 
مي ش��وند. »بهروز اکرمي«، به ظرفیت هاي متعدد 
اس��تان اش��اره کرد و افزود:   هرمزگان پتانس��یل 
جذب متقاضیان کار اس��تان و حتي بیکاران سایر 
اس��تان هاي دیگر را دارد اما باید این ظرفیت ها را 

شناسایي و براي آن برنامه ریزي کرد.
وي در ادامه این دیدار به فرهنگ کار اشاره کرد و 

بیان داشت:   اصلاح فرهنگ کار مسأله بسیار مهمی 
است که باید به آن توجه شود چرا که هنوز بسیاري 
از فارغ التحصیلان بر این باورند که باید اس��تخدام 

بخش دولتي یا خصوصي شوند.
اکرمي بیان کرد: رویکرد کشور درحال حاضر به 
سمت وس��وی کارآفرینی است و فارغ التحصیلان 
و متقاضیان کار باید خود به س��مت کار رفته و به 
فکر کارآفرینی باشند، چرا که دستگاه های دولتی 
گنجایش استخدام دولتی را ندارند و براي ساختن 

جامعه، کار و تلاش مداوم نیاز است.
وي بر تقوی��ت روحیه تولی��د در جامعه تاکید 
و اضافه ک��رد: فرهنگ پشت میزنش��ینی باید به 
کل فراموش ش��ود و در صورت اص��لاح فرهنگ 
کار،  ش��اهد رونق اقتصادی و کاهش نرخ بیکاري 

خواهیم بود.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعي هرمزگان در 
ادامه به برنامه ها و سیاست هاي این اداره کل اشاره 
کرد و گفت: اکثریت جمعیت استان مخاطب وزارت 
متبوع هستند و صیانت از نیروي کار، پیشگیري از 
حوادث، رسیدگي به دعاوي کارگران، ساماندهي 
و نظارت بر تش��کل هاي کارگ��ري و کارفرمایي، 
تنظیم بازارکار، تشکیل و نظارت بر تعاوني ها، امور 
بیمه اي و بس��یاري دیگر ازجمله وظایفي اس��ت 
که برعهده این اداره کل اس��ت. اکرم��ي افزود: در 
نیمه اول  س��ال عملکرد این اداره کل در بسیاري از 
حوزه ها امیدوارکننده بوده اما باید س��عي شود که 
این تلاش ها مستمر و منجر به عملکرد قابل توجهي 
ش��ود. در پایان این دیدار از سوي مدیرکل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعي استان، لوح تقدیري با امضاي 
تش��کلات کارگ��ري و کارفرمای��ي و نمایندگان 

تعاوني ها به »آیت الله نعیم آبادي« اهدا شد.

 نماينده ولي فقيه در هرمزگان در جمع تشكلات كارگري و كارفرمايي و تعاونگران استان:  

تعامل و تعادل، محوري ترین مسأله در رابطه بين كارگر و كارفرما است

شهردار اصفهان:   

آذرماه شهروندان به صورت 
آزمایشي سوار مترو مي شوند

ش��هردار اصفهان با اش��اره به اینکه از ابتداي 
آذرماه ش��هروندان به صورت آزمایش��ي س��وار 
مترو مي ش��وند، اظهار داش��ت: براي راه اندازي 
مترو، واگن ها باید20 هزار کیلومتر را به صورت 

آزمایشي تست کند.

به گ��زارش خبرن��گار م��ا از اصفه��ان، دکتر 
سیدمرتضي سقاییان نژاد در برنامه زنده رادیویي 
»ش��هر و مردم« با بی��ان اینکه یک رام ش��امل 
5واگن با حضور مع��اون رئیس جمهوری روي 
ریل قرار مي گیرد، اظهار داشت: براي راه اندازي 
مترو، واگن ها باید 20 هزار کیلومتر را به صورت 

آزمایشي تست کند. 
وی خاطرنش��ان کرد: 10 کیلومتر از خط اول 
مترو آماده بهره برداري است، البته ما نمي خواهیم 
مانند شیراز عجله کنیم چراکه مترو شیراز تست 
آزمایش��ي را انجام نداد و این باعث شد، یک روز 

بعد از افتتاح، مترو تعطیل شود. 
ش��هردار اصفهان با اش��اره به اینکه از ابتداي 
آذرماه شهروندان به صورت آزمایشي سوار مترو 
مي شوند، ادامه داد: یکي از مشکلات اصلي مترو 
رسیدن مابقي واگن هاست که در این رابطه از 3 
طریق پیگیر موضوع هس��تیم. وي بیان کرد: از 
نظر فني مشکلي نداریم و امیدواریم تا پایان  سال 
واگن ها وارد اصفهان شود. ش��هردار اصفهان با 
اشاره به خط 2 مترو گفت: مطالعات خط 2 مترو 
انجام شده و قرار اس��ت خط به صورت کامل در 
اختیار یک شرکت قرار گیرد تا با معضلات خط 

یک روبه رو نشویم. 
دکتر سقائیان نژاد از ایجاد تسهیلات ارزان براي 
سرمایه گذاران بخش هتل سازي خبر داد و گفت: 
یکي از برنامه هاي محوري  س��ال جاري و  سال 
آینده ایجاد تسهیلات ارزان براي احداث هتل در 

شهر اصفهان است. 
وي با بیان اینکه ب��ا توجه به ظرفیت اصفهان 
کمبود هتل داریم، اف��زود: درحال حاضر 5 هتل 
5 ستاره در شهر اصفهان در دست احداث است 
اما از آنجایي که ش��اهد افزایش ورود توریست 
به اصفهان هس��تیم، لازم اس��ت در این زمینه 

زیرساخت ها را افزایش دهیم. 
ش��هردار اصفهان با اش��اره به ارایه تسهیلات 
لازم به هتل سازان تصریح کرد: تمامي عوارض 
س��اختماني ب��راي هت��ل ظرف مدت 3 س��ال 
رایگان اس��ت که این مي تواند تش��ویقي براي 

سرمایه گذاران بخش هتل سازي باشد. 
وي به پروژه تراموا اشاره و تصریح کرد: براساس 
برنامه ریزي ها قرار است تراموا جایگزین خطوط 
بي.آر.تي شود و از آنجایي که تراموا برقي است در 

کاهش آلودگي هوا بسیار تاثیرگذار است. 
ش��هردار اصفهان با بی��ان اینکه قرار اس��ت 
50 کیلومتر خط تراموا در ش��هر ایجاد ش��ود، 
خاطرنش��ان ک��رد: 11 واگن براي خ��ط تراموا 

خریداري شده که درحال ورود به کشور است. 
دکتر س��قائیان نژاد اظهار داش��ت: در مرحله 
اول خط تراموا از ایستگاه پاسداران خیابان امام 

خمیني)س( و زیر پل دوطبقه احداث مي شود. 
وي در ادامه با اش��اره به جاري شدن رودخانه 
زاینده رود تصریح کرد: براي کشت پاییزه آب در 

رودخانه زاینده رود جاري شده است. 
ش��هردار اصفهان با بیان اینکه بی��ش از 700 
میلیارد توم��ان براي نج��ات دریاچ��ه ارومیه 
اختصاص داده ش��ده است، خاطرنش��ان کرد:   
مشکل رودخانه زاینده رود نیز باید به صورت کلي 

حل شود که این مهم نیاز به توجه دارد. 
دکتر سقائیان نژاد اظهار داشت: اینکه رودخانه 
تنها جهت کشت و براي مدت محدودي جاري 
شود را قبول نداریم، البته مسئولان استان و شهر 

براي حل این موضوع در تلاش هستند. 
وي ب��ا تاکید بر اینک��ه اج��راي 9 بند احیاي 
رودخانه زاین��ده رود را خواس��تاریم، ادامه داد: 
برداشت از رودخانه زاینده رود باید منطقي شود تا 
بتوانیم اقدامات لازم را براي جاري شدن رودخانه 

انجام دهیم.

گزارش

بهره برداري از ناوگان ریلی در فولاد 
هرمزگان 

مدیرکل راه آهن اس��تان هرم��زگان در آیین 
بهره ب��رداري از ن��اوگان ریل��ي ش��رکت فولاد 
هرمزگان گفت: در این ش��رکت درمورد خطوط 
ریلي اقدامات ارزنده اي انجام شده است و با اختیار 
داشتن یک لکوموتیو برای جابه جایی واگن های 
بارگی��ری در روی خطوط، می توان س��رعت در 

انجام کار را افزایش داد.
مدیرکل راه آهن هرم��زگان افزود: نگهداری از 
تأسیسات و زیرس��ازی های موجود نیاز به افراد 
متخصص و کارشناس دارد به خصوص در خطوط 
ریلی که خوشبختانه با همکاری راه آهن قطعا این 
امر محقق خواهد ش��د و در نتیجه این تعامل و 
همکاری می توانند به میزان قابل توجهی در وقت 

و هزینه  صرفه جویی کنند.
محمد پورفخري با اشاره به صدور مجوز حمل 
گفت: در ارتباط با صدور مج��وز و ترخیص کالا 
گروه های گم��رک، بنادر، راه آه��ن و همچنین 
منطقه ویژه می توان طی برگزاری نشست هایی 
این تعاملات را ب��ه نحو مطلوب انج��ام داد و در 
رابطه با این موضوع همه مش��کلات قابل مرتفع 
شدن هستند و هیچ گونه دغدغه ای برای فولاد 

هرمزگان وجود ندارد.
وي با بی��ان تاکیدات رهبر معظ��م انقلاب در 
رابطه با بهره گیري از حم��ل ریلی تصریح کرد: 

در بحث ریل بهتر است بخش��ی از بار جاده ای به 
ریل منتقل شود، به همین دلیل همه ما وظیفه 
داریم تلاش کنیم تا قس��مت اعظم ب��اری که از 
جاده حمل می شود را به راه آهن انتقال دهیم که. 
بر این اساس گمرک، اداره کل بنادر، منطقه ویژه 
اقتصادي خلیج فارس، فولادسازها و راه آهن باید 
دست به دست هم دهند تا همه مشکلات در این 

زمینه مرتفع شود.
پورفخري اظهار داشت: درحال حاضر با همین 
وضع موجود توانایي بارگیري 50 واگن وجود دارد 
و وظایف اصلی راه آهن در رابطه با فولاد هرمزگان، 
معرفی کردن بخش واگن، کشنده، شرکت های 
نگهدارنده خطوط، تامین کننده مانور، پرکردن و 
تخلیه کردن واگن ها و تمامی امکاناتی که مربوط 

به خطوط ریلی است، می باشد.
مدی��رکل راه آهن اس��تان هرم��زگان گفت: 
آینده ف��ولاد هرمزگان روش��ن و امیدوارکننده 
است و محور توس��عه صنعت فولاد در هرمزگان 
به خصوص با توجه به مجاورت با آب هاي آزاد از 

ظرفیت صادرات نیز برخوردار است.
وي افزود: یکي از مش��کلات صنعت فولاد در 
زمینه ش��بکه ریلی و جاده ای برای انتقال مواد 
اولی��ه از معادن به کارخانه ها و ارس��ال محصول 
براي مشتري است که متاسفانه این مسأله به نوبه 
خود موجب بروز اخلال هایی در چرخه اقتصادي 

کشور مي شود.
محمد پورفخری، مدیرکل راه آهن هرمزگان 
اظهار داشت: این صنایع تاکنون به دنبال راهکارها 
و استراتژی های توس��عه ای متناسب با شرایط 
روز بودند تا بتوانند نیازهای خود را تأمین کنند 
و قدرت رقابتی، ظرفیت تولید، س��رعت تحول، 
ارزش افزوده، اشتغال و بهره وری را افزایش دهند 
و در مقایسه با فولادسازان منطقه و جهان، قدرت 
رقابتی و جایگاه و رتبه فولادس��ازی ایران را ارتقا 
بخشند که بخشي از این امر با همکاری راه آهن 

جمهوری اسلامی ایران تحقق مي یابد.
همچنین مرضیه حمیدي، مدیر برنامه ریزی و 
کنترل تولید و حمل فولاد هرمزگان اظهار داشت: 
با توجه به برنامه تدوین شده جهت حمل ریلي 
محصولات به مقاصد مش��تریان، تعداد 8 واگن 
معادل 456 تن با حضور مدیر محترم کل راه آهن 
اس��تان و نماینده محترم گم��رک منطقه ویژه 
اقتصادي خلیج فارس از طریق راه آهن ارسال شد.

وي اف��زود: ظرفیت روزانه ارس��ال محصول از 
طریق حمل ریلی فولاد هرمزگان به مش��تریان 
دو قط��ار 40 واگني مع��ادل 5500 تن اس��ت. 
همچنین مانور قطارها در انبار تختال به صورت 
قطارهای 10واگنی بوده و ظرفیت پارک واگن در 
شانتینگ یارد فولاد هرمزگان 5 قطار 40 واگني 

است.  
وي گفت: تاکنون 252 واگن معادل 13 هزار و 
938 تن محصول از طریق ریل براي مشتریان به 

مقصد اصفهان و قزوین ارسال شده است.
مدی��ر برنامه ریزی و کنت��رل حمل محصول 
ش��رکت فولاد هرمزگان، کاه��ش هزینه حمل 
مشتریان، ایمنی حمل، افزایش ظرفیت ارسال 
به مش��تریان، صرفه جویي در مصرف س��وخت 
و کاه��ش ترافیک و حوادث ج��اده اي را ازجمله 

مزایاي حمل ریلی عنوان کرد.
وي افزود: ظرفیت هر واگن معادل 3 دستگاه 
کامیون بوده که برای دو قطار 40 واگني در روز 

معادل 240 دستگاه کامیون است.
ش��رکت ف��ولاد هرمزگان ب��ا تولید س��الانه 
1/5میلیون تن تختال، چهارمین کارخانه فولاد 

کشور است


